

# Dr. Carla Shatz

Sapp Family Provostial  
Professor of Biology and  
Neurobiology, Director  
of the Bio-X Program  
Stanford University

Titulaire d'une chaire de recherche  
en biologie & neurobiologie  
(Sapp Family Provostial Professor)  
Directrice du programme Bio-X  
Université Stanford

## Explaining the "X" in Stanford's Bio-X

April 30<sup>th</sup>, 12pm  
**McIntyre Medical  
Sciences Building**  
Room 522, McGill University

30 avril, 12h  
**Pavillon McIntyre  
des sciences médicales**  
salle 522, Université McGill

**Bio-X** is a remarkably successful university-wide program at Stanford that could function as a model for interdisciplinary research at McGill. Bio-X's mission is to catalyze discovery by crossing boundaries between disciplines, to bring interdisciplinary solutions and to create new knowledge of biological systems in benefit of human health. The program involves 550 faculty members from more than 60 Stanford departments.

**Bio-X** est un programme remarquablement probant de l'Université Stanford qui pourrait servir de modèle à la recherche interdisciplinaire à McGill. L'objectif de Bio-X est de catalyser la découverte en transcendant les frontières entre les disciplines, afin d'engendrer des solutions interdisciplinaires et de générer de nouvelles connaissances au sujet des systèmes biologiques, et ce, dans l'intérêt de la santé humaine. Le programme mobilise 550 membres du corps professoral de quelque 60 départements de Stanford.



**McGill**

Faculty of  
Medicine | Faculté de  
médecine

**RSVP**

[debbie.rashcovsky@mcgill.ca](mailto:debbie.rashcovsky@mcgill.ca)